



Municipalité Alleyn et Cawood

Municipality Alleyn and Cawood

## **AVIS PUBLICQUE**

À la suite des dernières annonces du Gouvernement Provincial et des cas du Covid-19 qui augmente dans l'Outaouais les séances de conseil municipal seront fermés aux publiques. Un résumé de l'assemblée sera disponible sur le site internet de la municipalité et la page Facebook dans les jours suivant la reunion.

Si vous avez des questions que vous aimeriez adresser au conseil municipal s'il vous plaît nous les faire parvenir par courriel : [dg@alleyn-cawood.ca](mailto:dg@alleyn-cawood.ca). Une réponse vous sera envoyée dans la semaine suivant l'assemblée de conseil.

Merci pour votre collaboration.

## **PUBLIC NOTICE**

Following the latest announcements from the Provincial Government and increasing cases of Covid-19 in the Outaouais, the municipal council meetings will be closed to the public. A summary of the meeting will be available on the municipality's website and Facebook page within days following the meeting.

If you have any questions that you would like to direct to Council please email them to: [dg@alleyn-cawood.ca](mailto:dg@alleyn-cawood.ca). A response will be sent to you within a week of the council meeting.

Thank you for your collaboration.

Janvier 2022

January 2022